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Stukken voor de jaarvergadering donderdag 7 september 2023 en de voor-vergadering op 
woensdag 6 september 2023 

 
Van de voorzitter 

  
Wognum, 21 augustus 2023 

 

Beste leden van bridgeclub Wognum,  

 

Na de coronajaren was het afgelopen jaar  gelukkig weer een gewoon bridgejaar. 

Op donderdag 7 september a.s., nodig ik u, voorafgaande aan de bridgeavond, uit voor onze  
jaarvergadering. Deze zal starten om 19.00 uur. 

De punten van de jaarvergadering worden eveneens besproken in de zogeheten voorvergadering op 
woensdag 6 september a.s. van 13.15 -13.45uur.  De opmerkingen  uit de woensdagmiddag zullen 
worden meegenomen naar de jaarvergadering van de donderdagavond.  

Bijgaand ontvangt u de agenda voor de jaarvergadering op 7 september as.; het verslag van de 
jaarvergadering dd 3 november 2022;  de jaarverslagen 2022/2023 van de technische commissie en 
de speelkalender voor 2023-2024;  de evenementencommissie;  het bestuur; de financiële 
overzichten en een voorstel van onze penningmeester om de contributie gelijk te houden met dit 
jaar. 

Wij hopen dat u aanwezig kunt zijn ofwel op de woensdagmiddag 6 september a.s. ofwel op 
donderdagavond 7 september. 

Met vriendelijke groet, 

 

Dineke den Ouden-Wieten, voorzitter 
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Agenda:  Jaarvergadering Bridgeclub Wognum  donderdag 6 september 19.00-19.30 uur 
  en een voorvergadering woensdag 2 november 13.15 -13.45 uur 
Plaats:   Café Stam, Wognum  

 

1. Opening en vaststellen agenda 
 

2. Verslag jaarvergadering 3 november 2022  (Bijlage 1;  blz.3 ) 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
 

4. a. Jaarverslag Bestuur seizoen 2022-2023  (Bijlage 2; blz..6 ) 
 
b. Jaarverslag Evenementencommissie  (Bijlage 3, blz.10)  
 

5. Financieel verslag seizoen 2021-2022 en begroting 2022-20232 (Bijlage 4; blz. 9 );  
verslag kascommissie, benoeming nieuw reserve lid van de kascommissie, vaststelling 
contributie.                                                                                                              
Decharge van het bestuur over het verslagjaar 2022-2023   
 

6. Verslag Technische Commissie ( Bijlage 5, blz.10 );   
 

7. Bestuursverkiezing volgens Rooster van Aftreden:  

Dineke den Ouden-Wieten, voorzitter (2019)   2023, herkiesbaar 
Elma de Koning , penningmeester (2017)  2023, herkiesbaar 
Lia Boon, EC (2019)                  2023, herkiesbaar 
Berthe van Engen, secretaris (2020)    
Wil Rinkel vanuit Technische Commissie (2022)    
                                                                          

8. Rondvraag 

Mocht u punten willen toevoegen aan de agenda, dan kunt u dit nog doen tot een dag voor aanvang 
van de vergadering bij de secretaris. 

 B. van Engen-Buur, secretaris;   ghmvanengen-buur@planet.nl of tel. 0651247066       

 

Toegevoegd HIERONDER  : Bijlage 1, 2, 3, 4 ,5  

 

 

 

 

 

 

mailto:ghmvanengen-buur@planet.nl
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BIJLAGE 1 :   

Verslag  Jaarvergadering Bridgeclub Wognum  donderdag 3 november 2022  
Plaats:   Café Stam, Wognum 
Aanwezig:   46 personen 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Dineke den Ouden heet allen van harte welkom op deze ledenvergadering.  Zij stelt de bestuursleden 
voor.  Na de coronaperiode lijkt het er nu op dat we weer gewoon kunnen bridgen.  Hoewel er 17 
leden zijn vertrokken in het afgelopen jaar, kunnen we toch ook weer ongeveer een zelfde aantal 
leden (15) begroeten, mede afkomstig van de cursus. 
Van Gerard van Paassen en Bets Rood werd door overlijden eerder dit jaar afscheid genomen. Deze 
twee zeer gewaardeerde leden werden herdacht tijdens de bridgemiddag/avond.  
Henk Groen heeft zich beschikbaar gesteld als arbiter.  
Er zijn nog twee agendapunten binnengekomen van  Siep en Marina Konijn en Koos de Held. Deze 
punten worden behandeld onder punt 3.  
 

2. Verslag jaarvergadering 4 november 2021   
Het verslag wordt  ongewijzigd  goedgekeurd. 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen: 
Vraag	van	Koos	de	Held:	

De financiële situatie van onze vereniging ziet er rooskleurig uit.  
De keuze om de contributie te verlagen is dan ook niet onlogisch. 5000 euro is gereserveerd voor 
‘materialen’, en dan staat er ook nog flink wat geld op de bank. Maar wanneer en hoe gaat nu dit 
geld besteed worden? De reservering is zelfs verlaagd. Zijn er dus geen plannen?  De bridgemates zijn 
van een vorige generatie en hebben beperkte mogelijkheden, waarover ook op de 
vorige  jaarvergadering al een vraag werd gesteld. Waarom geen nieuwe? Ook de aanschaf van een 
dupliceermachine zou zelfs mogelijk zijn, wat het speelplezier kan verhogen en kan bijdragen aan 
beter bridge. Concreet de vragen: wanneer en hoe gaat het bestuur de gereserveerde gelden voor 
spelmateriaal besteden? Wat zouden de leden willen? Alleen een gezellige club blijven, of ook het 
spelpeil willen verhogen? Waaraan gaat het spaarsaldo ooit besteed worden, dat alleen maar minder 
waard wordt? 

Antwoord bestuur 
Het bestuur heeft zich laten informeren door de Bridgebond rond de schudmachine. Het is veel geld 
en er wordt wisselend over de toegevoegde waarde gedacht. Daarnaast is het ook veel werk om de 
kaarten op deze manier in en uit de machine te halen. 
Zij adviseert dit niet te doen. Ook de meerwaarde van de  bridgemates werd voorgelegd aan de 
Bond. Het is veel geld en slechts het openingsbod wordt toegevoegd aan de bestaande 
mogelijkheden.  
We zijn een club waar het spelplezier en de kwaliteit van spelen belangrijk zijn en hand in hand gaan. 
Het bestuur meent dat dit op de huidige manier gewaarborgd is. De leden volgen het voorstel van 
het bestuur. 

Vragen van Siep en Marina Konijn: 
- Is het mogelijk een korte pauze in te lassen voor een onderling “praatje”, halverwege de 

middag. 
Antwoord bestuur:  

We spelen competitie en dus lijkt een onderling praatje gevoelig voor informatie uitwisseling van de 
gespeelde spellen.  Het bestuur adviseert het niet te doen. Er is gelegenheid voor –  en na het 
bridgen met elkaar te praten. Op de laatste woensdag van de maand drinken de leden met elkaar 
een borreltje en blijft een aantal ook samen eten.  

- Verzoek om een recente ledenlijst met naam en telefoonnummer : Zie volgend punt. 
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4. Jaarverslag Bestuur seizoen 2021-2022  
Er zijn geen vragen naar aanleiding van het jaarverslag. Het verslag wordt vastgesteld. 
Voorstel 1:  Vroeger werd er tegelijk met de Bridgeflits een ledenlijst met  telefoonnummers 
verstuurd aan alle leden. Het bestuur stelt voor dit eenmaal per jaar te herhalen. Vragen aan nieuwe 
leden of zij dit eveneens willen en deze vraag voortaan op te nemen op het aanmeldingsformulier.  
Allen kunnen zich vinden in deze aanpak. De vraag wordt gesteld of dit in het kader van de AVG 
(Privacywet) geoorloofd is.  Mits mensen persoonlijk toestemming geven, is dit toegestaan. 
 
Voorstel 2:  alle 06 nummers in een app  zetten om iedereen snel te kunnen bereiken  bij 
calamiteiten (bv afzeggen van een middag/avond bij constatering corona of afzeggen bij heel slecht 
weer).  Het bestuur beheert de app en spreekt leden erop aan als zij deze app gebruiken voor 
persoonlijke zaken.   
Een aantal leden spreekt hun bezorgdheid uit rond het instellen van een dergelijke app. Uitdrukkelijk 
moet gesteld worden dat het niet de bedoeling is dat mensen gaan reageren op een bericht.   
Afgesproken wordt het een half jaar uit  te proberen.  Er gaat een presentielijst langs met de vraag 
om ook daar de 06 nummers in te zetten. 

 
7. Jaarverslag Evenementencommissie   

Allen kunnen zich vinden in het verslag van de Evenementencommissie. 
 

8. Financieel verslag seizoen 2021-2022 en begroting 2022-2023;  verslag kascommissie, 
benoeming nieuw reserve lid van de kascommissie, vaststelling contributie.    

Allen kunnen zich vinden in de verslagen van de penningmeester. Deze worden ongewijzigd 
vastgesteld. De kascommissie bestaande uit Jolanda Nieuweboer en Henk Tjerks hebben de boeken 
gecontroleerd en alles in orde bevonden. Zij stellen voor het bestuur decharge te verlenen en de 
penningmeester te bedanken voor haar werkzaamheden. Naast Nico Naastepad, die zich gisteren 
aanmeldde als wnd. lid van de kascommissie geeft nu  Henk Groen aan dat hij lid van de 
kascommissie wil  zijn. Jolanda Nieuweboer blijft nog een jaar lid.                                                                                                          
Decharge van het bestuur over het verslagjaar 2021-2022 wordt door de leden verleend.   
De contributieverlaging van 5 euro is hiermee goedgekeurd. Er zal nog een verzoek om betaling van 
de contributie aan de leden worden gedaan. 
 

9. Verslag Technische Commissie   
Allen kunnen zich vinden in het verslag van de Technische Commissie. 
 

10. Bestuursverkiezing volgens Rooster van Aftreden:  
Dineke den Ouden werd tijdens de vorige jaarvergadering  voorzitter a.i.  Zij wil zich nu beschikbaar 
stellen als voorzitter. Wil Rinkel heeft zich beschikbaar gesteld vanuit de Technische commissie voor 
een bestuursfunctie.  Er hebben zich vanuit de vereniging geen andere leden beschikbaar gesteld 
voor een bestuursfunctie.  De leden van het bestuur worden aldus gekozen: 
Dineke den Ouden-Wieten, voorzitter  
Elma de Koning , penningmeester  
Lia Boon, EC  
Berthe van Engen, secretaris  
Wil Rinkel, TC   
                                                                

11. Rondvraag 
- Rina Hes wil nogmaals benadrukken dat bij haar voor de donderdag de afmeldingen 

plaatsvinden. Zij stuurt altijd een bevestiging van de mail terug. Mensen moeten niet zelf 
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voor een vervanger gaan zorgen. Dit doet Rina. Zij heeft een lijst van leden van de club, 
die gevraagd kunnen worden. 

- Gerda van Zijl doet het voorstel aan de vergadering om 1 x per maand een bitterballetje 
te serveren tijdens de bridgemiddag/avond. Dit voorstel wordt aangenomen door de 
leden van de vergadering. 

- De zomerkampioenbeker werd door Tiny Hogewerf terug gebracht naar Dineke den 
Ouden. 

Dineke bedankt Annemarie Stam en Loes; Martin, Wil, Margriet, Rina, Lia, Agnes, Netty en Marry, 
Coby, Gerda en Fred. Zij hebben in het afgelopen jaar diverse werkzaamheden voor de club  verricht. 
Zij ontvangen een attentie.   Zij feliciteert Ria Entius met haar 25 jarig lidmaatschap van de club.  De 
clubcertificaten worden uitgedeeld. 

Vervolgens dankt Dineke alle mensen voor hun inbreng tijdens deze jaarvergadering en sluit de 
vergadering. 

 

Berthe van Engen, verslag 
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Bijlage 2: Jaarverslag Bridgeclub Wognum september 2022 tot en met 
augustus 2023 

Het verslag jaar 2022 – 2023 was een jaar zonder coronaperikelen; wat prettig was voor 
iedereen. 

Het bestuur kwam dit jaar 5 maal (15 september, 17 oktober, 13 februari, 3 april, 30 juli ) bij 
elkaar.  

De volgende punten stonden op onze  bestuur agenda:. 

• Dit jaar werd op woensdagmiddag gespeeld in plaats van op de vrijdagmiddag. Deze 
wijziging had tot gevolg dat er meer mensen op de woensdag kwamen spelen.  Een 
aantal leden heeft vanwege deze wijziging ook het lidmaatschap opgezegd. 

• Bridgecursus. Nico Naastepad startte in oktober 2022 met een vervolgcursus na de 
beginnerscursus.  20 cursisten gaven zich op. Deze middagen werden op de 
woensdag gegeven in de kantine van TV Juliana in Hoorn. Het bestuur heeft 
geïnformeerd of  TV Wognum ons ook gastvrijheid zou willen verlenen. Dat bleek 
zeker mogelijk te zijn. Nico heeft vele van ons  weer op inspirerende wijze meerdere 
kneepjes geleerd van het boeiende en soms ook ingewikkelde bridgespel.  

• Nieuwsbrieven werden rondgestuurd met daarin mededelingen aan alle leden. 
Eenmaal per jaar wordt bij de start van het verenigingsjaar een lijst met mailadressen 
en telefoonnummers aan alle leden verstuurd. 

• De op te richten groepsapp zoals afgesproken in de laatste algemene 
ledenvergadering werd door gebrek aan voldoende deelname niet gemaakt. 

• In februari werd door Lida van Paassen, Paula en Henk Tjerks het ‘Gerard van 
Paassen’ toernooi georganiseerd. Bridgeclub Wognum steunde dit toernooi door al 
spelmateriaal ter beschikking te stellen. Als wedstrijdleider trad Dineke den Ouden 
op en Wil Rinkel was arbiter. 

• De mogelijkheid om zowel op de woensdag als op de donderdag mee te kunnen doen 
aan de kerst – en paasdrive werd door de leden van de club positief ontvangen.  

• De tijden rond de Zomerdrive werden aangepast in verband met de vakanties van de 
leden van de Technische Commissie.  

• In verband met een onzuivere balans in het aantal paren in de A en B lijn op de 
donderdagavond worden de degradatie spelregels enigszins aangepast. 

• Het bestuur heeft zich geïnformeerd rond de Wet Bestuur en Toezicht 
Rechtspersonen. De vraag of wij geld apart moeten zetten voor een toekomstige 
verandering van de rechtspersoon werd ontkennend beantwoord. 

• In het bestuur werd de vraag gesteld of we wel of geen lid moesten blijven van de 
Nederlandse Bridgebond in verband met de kosten.  

Lief en Leed:  Coby Beerepoot en Gerda van Zijl hebben in februari aan het bestuur laten 
weten dat zij na 20 jaar zullen stoppen met hun activiteiten voor de Lief en Leed commissie. 
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Zij hebben dit altijd zeer zorgvuldig en met veel inzet gedaan.  Zij worden opgevolgd door 
Elma de Koning en Sigrid Wessel. 

Bridgekoffer: Door Wil Rinkel werd de koffer bijgehouden. Zij heeft deze in het afgelopen 
jaar een aantal malen uitgeleend aan leden. 

Leden: Met ingang van 1 september 2023 kent onze bridgeclub  92 leden.  In de loop van het 
jaar  werd afscheid genomen van 22 leden.  Er kwamen 15 nieuwe leden bij. 

 
Rooster van aftreden:  Statutair duur bestuurslidmaatschap 2 jaar, daarna herkiesbaar. 
Elma de Koning , penningmeester (2017)  2023 (herkiesbaar) 
Dineke den Ouden, Voorzitter (2021) en TC (1991) 2023  (herkiesbaar) 
Lia Boon, EC  (2019)                   2023  (herkiesbaar) 
Berthe van Engen, secretaris (2020)   
Wil Rinkel (2022) 

In de commissies hebben zitting met ingang van september 2023: 

Evenementencommissie:    
Lia Boon ; tel. 0229 - 571772  
Agnes Dudink; tel. 0229 - 572207 
 
Technische Commissie:    
Wil Rinkel (vz)     0229 - 571938 
Dineke den Ouden    0229 -  572502 
Margriet Kampstra  0229 -  572859   
Rina Hes   06 - 24437945   
Martin Buijs   06 - 16060442  
 
Namens het bestuur,    

Berthe van Engen-Buur,  
secretaris  06- 51247066 
 

Bijlage 3 :  Jaarverslag van de evenementencommissie 2022/2023 

Verslag Evenementencommissie 

Op 15 oktober hadden we ons jaarfeest, waarvoor 60 personen zich hadden opgegeven. Er 
was koffie, gebak, bridgen, intermezzo met vreemde woorden, hapjes, en tot slot prijsjes 
voor 12 personen 

Kerstdrive 

Een gezellige bridgemiddag/avond, waarop een indrukwekkende tekst werd voorgelezen 
door Agnes en Gerda. Alle deelnemers konden een prijsje uitzoeken. 

Paasdrive 

Na afloop van het bridgen geen prijs voor de winnaars, maar voor iedereen een zakje 
paaseitjes en een bos tulpen 
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Namens  de Evenementen Commissie:    Lia Boon  

FINANCIEEL JAARVERSLAG 2022/2023 EN BEGROTING 2023/2024 

Bridgeclub Wognum    
   91 leden 
Financieel overzicht   Incl 8 dubbelleden 
   7 wo en do 
    
 Begroting  Werkelijk Begroting 
 2022-2023 2022-2023 2023-2024 
Inkomsten    
Contributies 4908 4695 4630 
Rabobank ledenactie 150 243 150 
Rente 0 5 6 
Bridgekoffer 25 40 25 
Bridgecursus  600 600 

    
Diversen       
 5083 5583 4811 

    
Uitgaven    
Contributie NBB 2600 2779 2700 
Evenementencommissie 2000 2243 2000 
Competitiekosten 300 583 400 
Reservering lustrum 500 500 500 
Materialen/reparatie 
computer  362  
bittergarnituren  605 700 
Lief en leed 250 243 250 
Vergoedingen/bedanken 600 350 500 
Bankkosten 150 167 200 
Bridgecursus   600 600 
Diversen  196  
Onvoorzien 500 0 500 

 6900 8628 8350 
Resultaat  -2541 -3041 
Balans boekjaar 2022-
2023    
 01-08-22 31-07-23  
Betaalrekening 137 91  
Spaarrekening 15606 13111  
 15743 13202  
    
Lustrumfonds 1040 1540  
Vooruit ontvangen 0 0  
Evenementencommissie 2000 2000  
Reservering materialen 5000 5000  
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Eigen vermogen 7703 4662  
 15743 13202  

 
 
Toelichting financieel verslag 2022-2023. 
 
Begroting 2023-2024. 
 
Contributie 2023-2024. 
 
We zijn dit boekjaar gezond begonnen en ook aan het eind van het boekjaar hebben we op 
de balans voldoende financiën om – indien nodig materialen te vervangen en om eventuele 
tekorten aan te vullen. 
Reden voor het bestuur om in het afgelopen seizoen de contributie niet te verhogen.  Ook 
voor de feestmiddag is in het afgelopen seizoen geen eigen bijdrage gevraagd. 
Vorig jaar is op de jaarvergadering besloten om aan het eind van de maand een schaal met 
bittergarnituur rond te laten gaan. De hieraan verbonden kosten zijn apart  in het overzicht 
vermeld. 
Zoals bekend betalen we als vereniging aan Stam geen zaalhuur, reden voor ons om eens 
extra fooi over te maken, terug te vinden onder het kopje diversen. 
 
Bij het opstellen van de begroting werd uitgegaan van 91 leden, inmiddels zijn er weer 2 
nieuwe leden bijgekomen. 
 
Ook in dit nieuwe seizoen zal de contributie niet worden verhoogd. 
 
Op 14 augustus jl. heeft de kascontrole plaatsgevonden. Jolanda Nieuweboer en Nico 
Naastepad hebben de financiën gecontroleerd en goedgekeurd. 
 
De contributie voor seizoen 2023/2024 bedraagt: 
 
= voor de leden die op woensdagmiddag of donderdagavond spelen 50 euro. 
 
= voor de leden die zowel op de woensdagmiddag als de donderdagavond spelen 70 euro. 
= alle dubbelleden (lid van meer dan 1 club aangesloten bij de NBB) krijgen  
 
een korting van 7,50 euro. 
 
Na het definitief vaststellen van de contributie op de jaarvergadering gaarne de contributie 
overmaken naar rekeningnummer NL 59 RABO 0326 0915 56, 
Dit onder vermelding van voor- en achternaam. 
 
Namens het bestuur, 
Elma de Koning, 
penningmeester. 
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Bijlage 5 :  Jaarverslag Technische Commissie  2022 – 2023 

Alweer een competitiejaar voorbij en in september staat de nieuwe competitie er aan te 
komen. 
Het afgelopen jaar is redelijk rustig verlopen, ondanks dat Martin door ziekte verschillende 
keren afwezig was, en Dineke in Frankrijk verbleef, zijn alle speelmiddagen en avonden 
doorgegaan. 
Wij zijn nog steeds blij dat het afmelden bij Rina en Martin mag gebeuren en hopen, dat zij 
het nog vele jaren blijven doen. 
    
De kampioenen van de club zijn dit jaar geworden: 
 
                     op woensdagmiddag:  in de A-lijn    1  Helga Mooijen & Nico Naastepad 
                                                                                   2  Sonja Ursem & Tiny Hoogewerf. 
                                                                                   3  Lida van Paassen & Dik Haakman 
   
                                                            in de B- lijn   1  Marijke Vos & Wil Rinkel & Peter Gorter      
                                                                                   2  Gerian Helder & Agnes Dudink 
                                                                                   3  Elly Steltenpool & Simon Commandeur 
 
                     op donderdagavond:  in de A-lijn   1  Henk Groen & Jos Hooglugt 
                                                                                   2  Martin Lang & Jos van de Berg 
                                                                                   3  Paula Tjerks & Tineke Bakker 

                                                            in de B -lijn   1  Mariëtte Dictus & Frans Meijners 
                                                                                   2  Coby Beerepoot & Rina Hes 
                                                                                   3  Alberdine Kolk  & Jopie Oud.          
De Slem-kampioenen zijn geworden:   

Op de donderdagavond: een gedeelde 1e plaats 

                                                                                                 Coby Beerepoot & Rina Hes  / 
                                                                                                 Wim van Diepen & Ruud Veken 
                                                   Op de woensdagmiddag:  Paula Tjerks & Elma de Koning. 

Het is jammer, dat mede door Corona, het aantal leden van de club is afgenomen. Vooral voor de 
starters is het soms niet leuk wanneer zij tegen gedegradeerde spelers uit de A-lijn moeten spelen. In 
2017 hadden we nog op de donderdagavond een C-lijn, maar laten we positief blijven denken en 
hopen, dat er de komende jaren weer nieuwe leden bij komen. 
De T.C. wenst u een fijn seizoen toe met veel plezier in het bridgen. 
 

Namens de T.C.   Wil Rinkel, voorzitter 

 

BIJLAGE : SPEELKALENDER 2023 – 2024 

 

 

. 
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